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Dotyczy: odpowiedzi na pismo z dnia 3 grudnia 2019 r. 

Niniejszym informuję, że problemy które porusza Pan w piśmie z dnia 3 grudnia 2019r. są mi 
znane i intencją moją jest stworzenie w niedalekiej przyszłości, rozwiązań pozwalających na 
poprawę istniejących ciągów komunikacyjnych w naszym mieście. W chwili obecnej trwają prace 
na drodze krajowej nr 485 - ul. Kilińskiego, co spowodowało konieczność wprowadzenia przez 
inwestora tymczasowego ruchu jednokierunkowego na ul Grobelnej. Jednocześnie rozpoczęły się 
realizacje dwóch projektów drogowych tj. „ Łódzki tramwaj Metropolitalny, etap Pabianice - 
Ksawerów" finansowany z funduszy unijnych oraz „ Przebudowa ul. Warszawskiej od Dużego 
Skrętu do granic miasta..." finansowany z Funduszu Dróg Samorządowych, W tym miejscu należy 
podkreślić, że w/w inwestycje wymagać będą zaangażowania znacznych środków finansowych z 
budżetu miasta, co niewątpliwie wpłynie na zakres nowych inwestycji drogowych w przyszłym 
roku. Jestem przekonany, że powyższe inwestycje znacznie wpłyną nie tylko na poprawę 
komunikacji i komfortu ruchu drogowego w mieście, ale poprawią także jego wizerunek 
estetyczny. Biorąc pod uwagę powyższe oraz Pana sugestie zapewniam, że po zakończeniu w/w 
inwestycji, podejmę dalsze działania zmierzające do usprawnienia mchu drogowego w tej części 
naszego miasta. 

 

 




